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Abstract (en)
[origin: WO8204377A1] Movable apparatuses in the form of plant tables (1, 2) for hothoueses and like premises with a view to making it possible to
move the plants, for instance in the night-time, to an adjacent, partitioned-off and heated area of the hothouse, thereby to realize saving of energy
by concentration of the heat required to a small part of the premises. The plant tables are so designed as to allow being pushed into the heated
area beneath each other or in side-by-side relation, with the plants thereon, and then being set out during the time of growth and in the daytime
throughout the hothouse for care, harvesting and packaging.

Abstract (fr)
Dispositifs mobiles sous forme de tables pour plantes (1, 2) destines a etre utilises dans des serres et des locaux analogues dans le but de
permettre le deplacement des plantes, par exemple pendant l'annee, dans une zone adjacente, separee et chauffee de la serre, permettant ainsi
de realiser des economies d'energie en concentrant la chaleur necessaire a une partie reduite des locaux. Les tables pour plantes sont concues de
maniere a pouvoir etre poussees vers la zone chauffee l'une sur l'autre ou cote a cote, les plantes restant sur les tables, et a pouvoir etre ensuite
redistribuees dans toute la serre pendant le jour et le temps de la croissance pour la culture, la recolte et l'emballage.
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